

## Zhou Xiaofang, Vice Chairwoman of the Board of Asia-Pacific Group of the United States, visits Anhui Baowu Magnesium Group for an Inspection

<https://mp.weixin.qq.com/s/pxR0oVw34WUjpps2LGn6Rw>

2024年09月25日 23:33

On September 26, 2024, Ms. Zhou Xiaofang, Vice Chairwoman of the Board of Directors of the Asia-Pacific Group (APG) of the United States and President of Galaxy China (Yulin) Magnesium Science, Industry and Trade Company, went to Anhui Province for an inspection visit.

The two companies discussed strategic cooperation opportunities in the magnesium industry.

Zhou Xiaofang, Zhu Hongxia, Yang Dongjun and their entourage, were accompanied by Wang Yousheng from Qingyang County Investment Promotion Bureau and Tao Fangyou, deputy director of Qingyang County Development and Reform Commission (NDRC). They were given an in-depth understanding of Anhui Baowu Magnesium Group's history of development, scientific and technological innovation, product application, market layout and many other topics.



Deputy general manager Zhang Shuang Hong of Anhui Treasure Magnesium Group was present for the meeting, as the two companies discussed how to maximize their respective advantages, and jointly promote the research and development of magnesium materials and application of in-depth discussion.



Anhui Baowu Magnesium Group is part of Baowu Steel, and is cooperating to build China's magnesium industry. With a total investment of 14.6 billion yuan (over \$2 billion USD), with strong technical strength and rich industry experience, its products are widely used in automobile manufacturing, aerospace, 3C products and other fields, to promote the sustainable development of the industry has made an important contribution.

Asia-Pacific Group has always been committed to diversified development strategy, focusing on seeking quality partners globally and jointly exploring new directions of industrial development. This visit not only deepened the understanding of both sides, but also laid a solid foundation for deeper cooperation in the magnesium industry.



# 美国亚太集团董事局副局长周晓芳女士前往安徽宝镁集团进行考察访问

<https://mp.weixin.qq.com/s/pxR0oVw34WUjpps2LGn6Rw>

2024年9月26日，美国亚太集团董事局副局长、榆林星河中镁科工贸有限公司总经理周晓芳女士前往安徽宝镁集团进行了考察访问。此次访问双方探讨在镁产业领域的战略合作机遇。

周晓芳女士和朱红霞、杨东君一行，在青阳县招商局汪有胜、青阳县发改委副主任陶方友的陪同下，深入了解了安徽宝镁集团的发展历程、科技创新、产品应用及市场布局等多个方面。安徽宝镁集团副总经理章双宏全程陪同介绍，双方就如何发挥各自优势，共同推进镁材料的研发和应用进行了深入讨论。

安徽宝镁集团是宝钢金属与宝武镁业合作共同打造“中国镁业”的龙头企业，总投资146亿元，拥有雄厚的技术实力和丰富的行业经验，其产品广泛应用于汽车制造、航空航天、3C产品等领域，为推动行业的可持续发展做出了重要贡献。亚太集团一直致力于多元化发展策略，注重在全球范围内寻求优质合作伙伴，共同探索产业发展新方向。

此次考察不仅加深了双方对彼此的了解，更为镁产业领域的深度合作奠定了坚实的基础。

2024年09月25日 23:33



